
P R O T O K Ó Ł  nr 17/20 
ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

odbytego w dniach 7 grudnia 2020 r. 
pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 
4. Mituła Bronisław 
5. Psuja Wojciech 
6. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 
7. Żabicki Grzegorz 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Paweł Okrasa  - Burmistrz Wielunia 
2. Danuta Kondracka  - Skarbnik Miasta 
3. Tomasz Akulicz  - Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o sporządzeniu protokołu z XVI posiedzenia komisji.  
3. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Wieluń na 2021 rok. 
4. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2021 r.   
5.  Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

P u n k t  1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, 
obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
Uwag nie zgłoszono. Porządek obrad został przyjęty bez zmian (przy 7 głosach „za”). 
 

P u n k t  2 
 
Informacja o sporządzeniu protokołu z XVI posiedzenia komisji.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół nr 16/20 został przesłany 
emailem do członków komisji, a w chwili obecnej znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi 
uwagi do protokołu nr 16/20? Nikt się nie zgłosił. Protokół nr 16/20 został przyjęty bez uwag. 



Radny Wojciech Psuja zaznaczył że na poprzednim posiedzeniu komisji zadał pytanie, na które 
nie otrzymał odpowiedzi. Powtórzył pytanie, czy ze strony Powiatu Wieluńskiego zostały 
zapewnione środki na rozbudowę ul. Krakowskie Przedmieście oraz przebudowę ul. P.O.W.? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że dokumentem, na podstawie którego gmina 
podejmuje działania związane z budżetem na 2021 r. i inwestycjami jest protokół podpisany przez 
Gminę Wieluń i Starostwo Powiatowe w Wieluniu na okoliczność kilku elementów. Przytoczył 
zapisy w nim zawarte: 

1) gmina bezpłatnie w formie darowizny przekazała budynek po Szkole Podstawowej Nr 4 przy 
ul. Piłsudskiego; 

2) gmina przejęła od powiatu część dróg powiatowych przebiegających przez teren miasta – np. 
ul. Narutowicza, ul. Sienkiewicza – oraz m.in. ul. Szpitalna, ul. Kolejowa, ul. P.O.W.,                 
ul. Krakowskie Przedmieście i ul. Graniczna; 

3) trzy drogi, na które były przygotowana wspólna dokumentacja, czyli rozbudowa                   
ul. Krakowskie Przedmieście, przebudowa ul. Szpitalnej, przebudowa ul. P.O.W., będą 
finansowane pół na pół z Powiatem Wieluńskim. Realizacja ww. zadań nastąpi najpóźniej do 
2021 roku.  

Gmina spełniła wszystkie punkty zapisane w porozumieniu. Zaznaczył, że nie przypuszcza, żeby 
starostwo miałoby nie wykonać ww. uzgodnień. Po zawarciu umowy z wykonawcą na 
rozbudowę ul. Krakowskie Przedmieście, urząd wysłał taką informację do starostwa; w tym 
tygodniu będzie również wysłane pismo odnośnie ul. Szpitalnej. Jako burmistrz ma obowiązek 
dbania o interesy gminy i jeśli starostwo nie zaproponuje żadnej propozycji spłaty, wystąpi na 
drogę sądową. Z rozmów ze Starostą Wieluńskim wynika, że starostwo nie bierze takiego 
rozwiązania pod uwagę i zaproponuje jakąś formę finansowania.     

 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

P u n k t  3 
 
Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Wieluń na 2021 rok (zał. nr 2) 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec złożyła wniosek, żeby w projekcie budżetu znalazło się zadanie: 
„Przebudowa ciągu pieszo-jezdnego przy ul. Stodolnianej w Wieluniu”. 
 
Radny Wojciech Psuja przypomniał, że w 2019 r. był złożony wniosek przez mieszkańca w sprawie 

ciągu pieszo-jezdnego przy ul. Stodolnianej w Wieluniu, burmistrz obiecał wtedy, że będzie to 
zrealizowane.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że ww. inwestycja to element większego 
zamówienia tzn. przebudowy ul. P.O.W. Urząd chce to zrobić w jednym przetargu, ale część 
dotyczącą tylko ul. Stodolnianej, gmina sfinansuje w całości. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec przypomniała, że miała otrzymać dokumenty to potwierdzające, 
których do dnia dzisiejszego nie dostała. Koszt ul. P.O.W. to 1 mln 840 tys. zł i dokładnie połowa 
ma być finansowana z powiatu, więc dziwne się wydaje, że ul. Stodolniana też ma być w połowie 



finansowana z powiatu. Jeżeli jest tak jak burmistrz mówi, to 200 tys. zł ewentualnie w ciągu roku 
się wykorzysta. Podtrzymuje swój wniosek. 
 
Radny Wojciech Psuja zapytał, czy jeżeli inwestycje tj. ul. Szpitalna, ul. Krakowskie Przedmieście, 
ul. P.O.W. nie dojdą do skutku bo starostwo nie przekaże pieniędzy, w związku z tym nie zostanie 
udzielone absolutorium staroście? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa nadmienił, że mówił, że jako burmistrz zamierza ww. zadania 
zrealizować. Skoro są zawarte umowy z wykonawcą, to to, co jest po stronie gminy, zostanie 
wykonane. Jeżeli będą problemy będą z wyegzekwowaniem pieniędzy od starostwa, wtedy 
pozostaje droga sądowa. 
 
Radny Wojciech Psuja zaznaczył, że nie chciałby, żeby się okazało, że nie ma pieniędzy na daną 
inwestycję.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa podkreślił, że jeśli Gmina Wieluń zaciąga zobowiązanie z 
wykonawcą na jakąkolwiek inwestycję, gwarantuje, że wykonawca będzie miał zapłacone 
wynagrodzenie, choćby miało to być sfinansowane z innych źródeł (w przypadku gdyby starostwo 
nie sfinansowało). 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zgłosił uwagi: 

1) aby do projektu budżetu wpisać projekt całej ul. Granicznej; 
2) ul. Kijak – jest zrobiony projekt - kiedy ta ulica będzie uwzględniona w budżecie? 

 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa udzielił odpowiedzi: 

1) ul. Graniczna - droga dopiero w tym roku została przejęta od powiatu. W pierwszej 
kolejności należy wybudować odcinek od ul. 3 Maja do ul. Harcerskiej, potem do ul. 
Częstochowskiej. Odcinek od ul. 3 Maja do ul. Joanny Żubr - proponuje poczekać do 
podziału wolnych środków; 

2) ul. Kijak – dokumentacja jest ważna 2 lata i urząd nie pozwoli na to, żeby straciła ważność. 
Realny termin to lata 2022-2023. 

 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowania: 

1) nad wnioskiem radnej Dziuby-Marzec o wprowadzenie do projektu budżetu na 2021 
zadania: „przebudowa ciągu pieszo-jezdnego przy ul. Stodolnianej w Wieluniu” 

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 4 głosach 
„za", 3 głosach „wstrzymujących się”) przyjęli wniosek nr 15/17/20 (zał. nr 3) 
 

2) nad opinią w sprawie projektu budżetu Gminy Wieluń na 2021 r. 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 4 głosach 
„za", 3 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu Gminy Wieluń na 
2021 rok. Opinia nr 7/12/20 stanowi zał. nr 4. 
   
 



P u n k t  4 
 
Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2021 r. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaproponował, aby kontrole planowane w 2020 r., 
przesunąć na 2021 rok. Natomiast „Kontrola wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2019 rok”, 
która nie została zakończona, rozpocząć od stycznia 2021 r. Zaproponował, żeby dodać zapis, żeby 
kontrole mogły odbywać się w formie zdalnej.  
Kontrole, które zostają przesunięte z 2020 r. na 2021 r.:  

1) Kontrola inwestycji: „Przebudowa drogi gminnej ul. Popiełuszki w Wieluniu wraz z 
zjazdami, odwodnieniem i oświetleniem (na odcinku od ul. Warszawskiej dawna DK74 do 
DW486-ul. 18 Stycznia)”.; 

2) Kontrola działalności Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2019 rok; 
3) Kontrola inwestycji: „Przebudowa ul. Paderewskiego, Roosvelta, Skłodowskiej, Struga w 

Wieluniu”; 
4) Kontrola działalności Wieluńskiego Domu Kultury w Wieluniu za 2019 rok. 

 
Radna Anna Dziuba-Marzec zaproponowała, żeby na III kwartał wpisać: „Kontrola wydatków na 
promocję Gminy Wieluń za 2020 rok”. 
 
Radny Wojciech Psuja zwrócił uwagę, że na terenie gminy jest brak instalacji fotowoltaicznych.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że należałoby się z tym tematem zwrócić do 
burmistrza.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem planu pracy 
komisji na 2021 r, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednomyślnie głosów (przy 7 głosach „za") 
przyjęli plan pracy (zał. nr 5) 
 
Propozycji do planu pracy Rady Miejskiej w Wieluniu nie stwierdzono. 
 

P u n k t  5 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                      
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że wpłynęły pisma: 

1) opinia od radcy prawnego w sprawie nieuczestniczenia w Walnych Zgromadzeniach Spółki 
Energetyka Cieplna Sp. z o.o. przez Burmistrza Wielunia (zał. nr 6); 

2) od Regionalnej izby Obrachunkowej w Łodzi uchwała w sprawie opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej o nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi Wielunia za 2019 rok (zał. nr 7); 



3) od Zastępcy Burmistrza Wielunia w sprawie kontroli legalności pełnienia mandatu 
radnego J.Rozmarynowskiego (zał. nr 8); 

4) od radnego J.Rozmarynowskiego wyjaśnienia w sprawie kontroli legalności pełnienia 
mandatu radnego (zał. nr 9); 

5) od Burmistrza Wielunia pismo znak OR.0053.8.2020 w sprawie jawnego rejestru umów 
(zał. nr 10); 

6) od Regionalnej Izby Obrachunkowej w przedmiocie braku uczestnictwa w Walnych 
Zgromadzeniach Spółki Energetyka Cieplna Sp. z o.o. przez Burmistrza Wielunia (zał. nr 
11); 

7) od Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych zarządzenie o zwrocie zawiadomienia 
ujawnionych okolicznościach, wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów 
publicznych (zał. nr 12);   

 
Radny Wojciech Psuja zapytał, czy w tym roku planowane jest otwarcie lodowiska? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że w tym roku nie, będzie otwarte w 2021 r.  
 
Radna Anna Dziuba-Marzec – odnośnie zwrotu pisma od RDFP – jak to jest, że pismo wróciło, bo 
nie było dobrze przygotowane?  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak - myślał, że pismo zostało przygotowane poprawnie. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zasugerowała, aby wystosować zapytanie do radcy, dlaczego nie 
przygotował tego dobrze? 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił, że taka jest decyzja Rzecznika Dyscypliny 
Finansów Publicznych. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec – wobec powyższego złożyła wniosek, żeby Rada Miejska miała 
swojego radcę, a burmistrz swojego.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak stwierdził, że musiałaby być zabezpieczone środki                       
w budżecie. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec uściśliła wniosek, żeby przeznaczyć część środków finansowych 
zapisanych w dziale 750 Administracja Publiczna na zatrudnienie radcy prawnego dla Rady 
Miejskiej w Wieluniu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz stwierdził, że wniosek jest zasadny, 
można zadysponować środki, które są w budżecie Rady Miejskiej, a nie są wykorzystane np. na 
audycje radiowe. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że skoro rada dysponuje środkami, może też 
zlecać komuś z zewnątrz przygotowanie opinii. 



Radna Anna Dziuba-Marzec podtrzymała swój wniosek. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie nad wnioskiem radnej Dziuby-
Marzec, żeby przeznaczyć część środków finansowych zapisanych w dziale 750 Administracja 
Publiczna na zatrudnienie radcy prawnego dla Rady Miejskiej w Wieluniu. 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 4 głosach 
„za", 3 głosach „wstrzymujących się”) przyjęli wniosek. Został zapisany we wniosku nr 15/17/20. 
 
Radny Wojciech Psuja zapytał czy jest możliwość dokończenia kontroli: „Kontrola wydatków na 
promocję Gminy Wieluń za 2019 rok”? 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że w tej chwili nie ma dużo czasu, zbliża się okres 
świąteczny. Zaproponował, aby kontrole planowane w 2020 r., przesunąć na 2021 r., a „kontrola 
wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2019 rok”, która nie została zakończona, rozpoczęła się 
od stycznia 2021 r. Zasugerował wprowadzenie zapisu o możliwości odbywania kontroli w formie 
zdalnej. 
 
Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o udostępnienie karty wydatków z działu Promocja Gminy 
Wieluń, na stan 11 grudnia br. do dnia sesji RM.  
 
Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Wniosek nr 16/17/20 został przyjęty i stanowi zał. nr 13 
  
 

P u n k t  5 
Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Protokołowała:                                  
              Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka              Radosław Wojtuniak 
 
                 


